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Interpellation från Karl-Henrik Nanning (M) till kommunstyrelsens ordförande Agneta 
Hägglund (S) angående den oroande flykten av planarkitekter från Miljö- och 
Teknikförvaltningen!  
 
Håbo kommun är sedan många år en tillväxtkommun med en hög grad av inflyttning. Detta ställer 
höga krav på kommunal service och omsorg och att vi hela tiden ligger ett steg före vad gäller allt 
från olika planer som översikts- och detaljplaner (för att kunna möta upp de krav på byggande 
som ställs) till att faktiskt kunna leverera den faktiska service som de nyinflyttade kräver.  Vi 
moderater initierade under förra mandatperioden planer för att kunna svara upp mot den 
kommande efterfrågan. Jag har nu av ett flertal intressenter fått veta att inlämnade ansökningar 
och skrivelser inte besvarats, vilket inte främjar en tillväxtkommun. Vi kan idag även tydligt se att 
inflyttningstrenden börjar plana ut och med allt vad det innebär för kommunen som helhet och för 
invånarna i synnerhet.  
 
Det som nu djupt oroar oss är att det tydligen slutar fyra stycken planarkitekter från M&T 
förvaltningen och det skapar klara problem för att leva upp till de planer som tidigare lagts samt 
för att skapa nya förutsättningar för inflyttning. Flykten oroar oss moderater djupt och om än vi 
inte skall hantera personärendet här så frågan av sådan vikt att vi vill höra hur du hanterar en 
sådan massiv kunskapsflykt. 
 
Min fråga blir därför:  

- Vad gör du Agneta i din roll som KSO för att lindra effekten samt motverka denna 
komptensförlust som detta innebär? Frågan gäller både den kort- och långsiktiga insatsen.  

  
Karl-Henrik Nanning (M) 
Gruppledare fullmäktigegruppen 
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